
 
 

Protokół nr 3 / RZ / 2014 
z posiedzenia Rady Polskiego Związku Jeździeckiego w Warszawie,  

w dniu 9.04.2014 r. 

 
W posiedzeniu udział wzięli:  
Rada: Andrzej Sałacki, Stanisław Helak, Krzysztof Czopek, Jacek Wolski, Krzysztof 
Kaliszuk, Henryk Warszawski, Marek Kaźmierczak, Bogdan Chrzanowski, Rafał  
Przedpełski 
Zarząd: Łukasz Abgarowicz, Rafał Wawrzyniak, Zbigniew Kaczorowski 
Prezesi WZJ: Marcin Podpora, Bogdan Zagórski 
 
Zebrani otworzył: Andrzej Sałacki  
Zebranie protokołował: Krzysztof Czopek 
 
Zebranie rozpoczął Andrzej Sałacki i zaproponował plan spotkania: 

1. MP w Warce  
2. Spotkanie z Zarządem: 

a) Aplikowanie o Mistrzostwa Europy WKKW 2017, 
b) Toris, 
c) Audyt kompetencji i przydatności pracowników, 

3. Sprawy różne 
 

Przebieg spotkania 

1. Przyjęto porządek obrad  

 

2. Podjęto uchwałę o powierzeniu kol. Jackowi Wolskiemu, Henrykowi 

Warszawskiemu i Markowi Kaźmierczakowi zbadania umowy o organizację MP 

pod kątem racjonalności i wysokości nagród. 

 

3. Aplikowanie o Mistrzostwa Europy WKKW 2017.  

Prezes zreferował stan rozmów nt. finansowania. Z uwagi na brak potwierdzonych 

sponsorów Rada wstrzymała się od opiniowania projektu. 

4. Toris  

Odbyła się dyskusja nt. celowości wdrażania. Prezes zaproponował, aby Rada 

wyznaczyła dwie osoby do zbadania umowy i etapów wdrażania aplikacji. Rada 

deleguje do prac Stanisława Helaka i Marka Kaźmierczaka. 

5. Sprawy różne: 
a. Sprawa prezentacji Kol. Tomasza Mosakowskiego i Marcina 

Konarskiego dla FEI – Rada zdecydowanie podtrzymuje swoje 
stanowisko z posiedzenia w dniu 17.03.2014 r.; 



b. Nowy system szkolenia – Prezes oświadczył, że jest w trakcie finalnego 
redagowania, który będzie gotowy do 18.04. 2014 r.; 

c. Audyt kompetencji i przydatności pracowników Związku – Rada prosi o 
uzupełnienie informacji o podległość służbową oraz 
operacyjną w stosunku do członków Zarządu. Rada powierza p. 
Wojciechowi Jachymkowi dokonanie audytu; 

d. Rada zgłosiła wniosek do Zarządu o udostępnienie opinii prawnych 
wykonanych przez prawnika Związku w 2014 r.; 

e. Rada zwróciła uwagę na niefortunny termin wdrażania nowego systemu 
informatycznego Artemor, który spowodował zator w wydawaniu 
nowych licencji; 

f. Rada powierza kol. Krzysztofowi Kaliszukowi, Jackowi Wolskiemu i 
Bogdanowi Chrzanowskiemu przeanalizowanie „Cennika PZJ” i 
zaproponowanie zmian w 2015 r.; 

g. Rada deleguje kol. Jacka Wolskiego, Rafała Przedpełskiego i 
Krzysztofa Czopka do wykonania oceny „Sprawozdania finansowego 
Związku za 2013 r.”. 
 

6. Krzysztof Czopek odczytał protokół spotkania z dnia 9.04.2014 r. Po odczytaniu 
członkowie Rady zaakceptowali treść dokumentu. 
 

7. Andrzej Sałacki wyznaczył termin spotkania na 25 czerwca 2014 r. godz. 12:15 w 
Warszawie w siedzibie PZJ. 

 

8. Andrzej Sałacki zakończył spotkanie. 
 

 

Krzysztof Czopek     Andrzej Sałacki 

 
 


